

Manufacturer • Constructeur	Area	Stand
Fassi	EXT5	C049
Idrogru - SNM	EXT5	G014
JMG - Labrosse & You	EXT5	A042
Liebherr	EXT6	C051
Locatelli	EXT5	D001
Marchetti	EXT5	C043
Sany	EXT5	C044
SNM - Sany & Terex	EXT5	G014
Terex Cranes - SNM	EXT5	G014
Zoomlion	EXT5	F032
XCMG - Labrosse & You	EXT5	A042

Liebherr LTC1050-3.1



As the list above shows, most western crane manufacturers have decided not to attend this year, and with no real competitive pressure and Bauma less than 12 months away, don't expect anything too dramatic in terms of new products. However, this presents an opportunity for crane buyers to spend time with companies that they might normally overlook. All are located in External area 5, except for Liebherr which is in External area 6 next door.

For example, Locatelli is celebrating 70 years in business and will unveil a new 100 tonne two axle RT - the Gril 110.100 - its largest model to date. So, we start the tour here. Next



head to the rear for fellow Italian **Marchetti** which might have one of its heavy duty truck mounted cranes on a commercial chassis on show. The company also builds a line of All Terrains. Across the aisle is **Labrosse & You**, the dealer for **JMG** pick & carry cranes and **XCMG** All Terrains and RTs. You might have a chance to look over XCMG's 60 tonne three axle hybrid XCA60EV and 120 tonne four axle XCA120E All Terrains.

Sany will have its latest European All Terrains on display - which have been selling well in France - including the 60 tonne SAC600E and possibly the 120 and 250 tonne models, although it may save the latter for Bauma? The company has a dealer in France - **SNM** - which is in the same area

and where you will find two of the latest Terex Rough Terrains on display. Final stop here is **Zoomlion** which promises a couple of new 'greener' All Terrains but provides no details. Now head around the corner to Ext6 and **Liebherr** to see its 50 tonne Hybrid LTC city crane.

Terex TRT 65



Sany SAC 1200 E



Comme on peut le voir sur la liste ci-dessus. La plupart des constructeurs occidentaux ont décidé de ne pas participer cette année et, sans pression réelle de la concurrence, ni mentionner le fait que la Bauma se tiendra dans moins d'un an, ne vous attendez pas à quelque chose d'exceptionnel de la part des leaders du marché. Toutefois, cela représente une bonne opportunité pour certains acheteurs, de rencontrer des

constructeurs qu'ils ne voient pas normalement. Tous les exposants de ce type de matériel se trouvent dans la zone extérieure 5, sauf Liebherr qui se trouve dans la zone d'à côté Ext6

Par exemple **Locatelli** célèbre ses 70 ans d'activité et dévoilera une nouvelle grue tout terrain de 100 tonnes de capacité, deux essieux, la Gril 110.100, Son plus grand modèle à ce jour.

Ça vaut le coup de débiter votre visite ici. Ensuite dirigez-vous vers

l'arrière pour visiter notre ami **Marchetti** qui pourrait exposer une de ses plus grosses grues travaux lourds, montée sur un châssis commercial. Cette compagnie dispose également une gamme de tout terrain. De l'autre côté de l'allée se trouve **Labrosse & You**, le distributeur pour les grues industrielles **JMG** et les grues tout-terrain **XCMG**. Il se peut que vous y trouviez le modèle XCA60EV, une grue hybride de 60 tonnes, trois essieux, et la 120 tonnes tout terrain, quatre essieux XCA 120 E

Sany présentera son dernier modèle de grue Européenne tout terrain lequel s'est très bien vendue en France, notamment la grue de 60 tonnes SAC 600 E et peut être les modèles 120 et 250 tonnes, quoi qu'il réserve peut-être ce dernier pour la Bauma?

Dans la même zone, la compagnie a un distributeur

en France - **SNM** - où vous trouverez, exposées, deux grues RT **Terex**.

Terex TRT65



Locatelli



Marchetti MTK-1005



GOUWEELEEUW

The power of perfection



www.gouweleeuw.com/en

No project too big or too heavy!

Gouweleeuw: The paint shop for vertical transport!

About Gouweleeuw

Specialized in painting:

- Mobile cranes
- Crawler cranes
- Tower cranes
- Excavators
- Aerial platforms
- Other heavy equipment

We work daily on assignments for leading manufacturers such as:

- Tadano
- Liebherr
- Sany
- Manitowoc
- Kobelco
- Spierings

But of course we also work for importers, dealers and end users (both new and used equipment) such as:

- Global Crane Services
- Allelys Installations Ltd.
- DM Cranes Ltd.
- G. O'Brien Crane Hire Ltd.
- Kavanagh Crane Hire Ltd.
- Osprey Marine Ltd.

Transport service

Have you bought a crane in Europe? First have the crane sprayed in your corporate colours at Gouweleeuw!



If desired, we can take care of the transport of the crane. We arrange international transport as well as transport from the port to Gouweleeuw and back.

Recent project



Phone number

+31 (0) 527 252 307
+31 (0) 6128 436 37



Email address

info@gouweleeuw.com



Visiting address

Oudememmersweg 14
8304 BH Emmeloord

Manufacturer • Constructeur	Area	Stand
Crawler Cranes - Grues sur Chenilles		
Kobelco	EXT6	C119
Liebherr	EXT6	C051
Maeda	EXT5	G073
Mait - foundation	EXT5	C014
Marchetti	EXT5	C043
PVE	EXT5	C032
Sany	EXT5	C044
Zoomlion	EXT5	F032
XCMG - Labrosse & You	EXT5	A042
Spider Cranes - Araignées		
Cormidi	5b	G139
Hoeflon	EXT5	K003
Jekko - Fassi France	EXT5	C049
Maeda	EXT5	G073
Palazzani	5a	J031
Unic - SNM	EXT5	G014



Zoomlion ZCT1000V



Sany SCE800TB-EV



Kobelco TKE750G

Crawlers are a little scarce this year, but once again there will still some interesting new products to see and learn about.

This time we have two companies in External area 6 so we start there with **Kobelco**, which will launch the European and updated version of its duty cycle telescopic crawler crane, the 75 tonne TKE750G, with its four section heavy duty 30.1 metre boom. In the

same area **Liebherr** will have at least one crawler crane on the stand, it suggests it might be the 400 tonne LR 1400 SX lattice but seems to be keeping its options open.

It has a number of new telescopic and lattice models to discuss, as well as its growing 'Unplugged' series. Moving to External area 5, stop at **Hoeflon** to see its latest spider cranes and then **Maeda** with its mini crawler cranes and latest 'green' spider lifts. Then on to **Zoomlion** which will unveil an all-new model, the 100 tonne

ZCT1000V552.1 telescopic straight off the boat from China. Apart from highlighting its built-in digital technology the company has said little - one assumes it is based on the ZCT1000V532.1. Next stop is **Sany** for its electric crawlers before crossing the aisle to **Marchetti** to see the 25 tonne 25.35HY hybrid telescopic crawler. If you are from the USA or Canada, ask about the new North American version, the first unit has now arrived in Canada. Across the aisle is Dutch company **PVE** so ask about its electric cranes and finally you might find a **Jekko** spider or big tracked articulated cranes on the **Fassi** stand.

Les grues à chenilles sont assez rares cette année, mais, à nouveau de nouveaux produits intéressants à voir ou à découvrir.

Cette année nous avons deux constructeurs dans la zone. Débutions donc ici avec **Kobelco** qui profitera de cette exposition pour lancer la version européenne et améliorée de sa grue télescopique sur chenilles la 75 tonnes TKE750G, équipée d'une flèche de 30,10 mètres, quatre sections, travaux lourds. Dans la même zone, **Liebherr**

présentera au moins une grue sur chenilles, qui sera peut-être la 400 tonnes LR 1400 SX, mais toutes autres options restent ouvertes. Il y a de nouveaux modèles de grues télescopiques 'Unplugged' et à flèche treillis à discuter.

Dans la zone extérieure 5- Ext5 - voyons **Hoeflon** et ses toutes dernières grues araignées, puis **Maeda** pour ses mini grues sur chenilles et ses grues araignées « vertes » avant de nous diriger vers **Zoomlion** qui dévoilera un tout



Maeda CC1485

Marchetti CR25.35 hybrid crawler



nouveau modèle, la 100 tonnes ZCT1000V552.1 directement débarqué de Chine. Excepté le fait de faire ressortir sa construction selon la technologie digitale, la compagnie en dit peu et l'on suppose qu'elle est basée sur le ZCT 1000V532.1. Avançons maintenant vers le grand stand de **Sany** avant de traverser l'allée vers **Marchetti** et voir sa récente grue hybride télescopique sur chenilles. Si vous êtes Américains ou Canadiens, vous pourriez questionner sur la nouvelle version de sa 25 tonnes CW25.35, la première machine arrivée au Canada. De l'autre côté la compagnie

hollandaise **PVE** pourrait avoir des versions récentes de grues électriques. Finalement vous peut être verrez l'araignée **Jekko** et les grandes grues articulées sur le stand **fassi**



Liebherr LR 1400

TEREX ROUGH TERRAIN VERSATILE PRODUCTIVITY



35

44

45

65

70

80

90

Max capacity (t)



30,1

31,1

32,4

34,0

37,4

42,1

43,5

47,0

Maximum main boom length (m)



TEREX® | **RT**

in f

www.terex.com/rough-terrain-cranes



FLINK
Telematics platform



TEOS
Operating System

Manufacturer • Constructeur	Area	Stand
Everdigm - Hyundai	5a	H168
Liebherr	EXT6	C051
Montarent	EXT5	K001
Sany	EXT5	C044
SNM - Terex	EXT5	G014
Terex Cranes - SNM	EXT5	G014
Zoomlion	EXT5	F032

If you thought the previous crane tours were quiet - this one is even quieter, expect little and you might be pleasantly surprised.

So, let's start in External area 6 with **Liebherr** which will have its new 125 K self-erecting tower crane - its largest to date - with a 55 metre jib tip and 66 metre maximum hook height. It has been designed to operate on a range of power outlets, including its new mobile energy storage system. While more a mobile crane than a tower crane, check out the upgraded hybrid MK 140-5.1 mobile self-erector, again the largest model in the company's range. And finally, the Liduro Power Port mobile energy storage system, which helps when power is not available on site. It will be powering the 125 K during the show.

Next head into area External area 5 and stop at the stand of **Montarent**, which mounts Potain and other self-erecting tower cranes on 4x4 chassis. The company celebrates 25 years in business this month and loves to talk tower cranes - so, a must visit. Next door you will find **SNM** which is currently representing **Terex** tower cranes in France.

Due to space considerations and the number of lines it represents don't expect to see a tower crane. However, you will find Terex team members and much is happening with

the Italian manufacturer so well worth a stop and a chat. On to **Zoomlion**, it might well have a unit on the stand or at least a base allowing you to see the cab and controls etc. Finally, on to **Sany**, which will be in much the same position. If you are keen to speak tower crane **Everdigm** is in Hall



Liebherr Liduro Power Port trailer

5a on the Hyundai stand, but don't expect a crane expert to be in attendance.



Terex CTT 152-6

Liebherr 125 K



Montarent M21-4WDS

Si vous pensiez que les visites précédentes de grues à tour étaient reposantes, celle-ci est encore mieux, n'en attendez pas beaucoup et pourriez être agréablement surpris.

Commençons à l'extérieur dans la zone EXT 6 avec **Liebherr** qui exposera sa nouvelle grue à tour 125 K à montage automatique, sa plus grande à ce jour avec 55 mètres de flèche et une hauteur sous crochet de 66 mètres maximum. Elle a été conçue pour travailler sur différentes prises de courant y compris son nouveau système de stockage d'énergie. Alors que c'est plus une

grue mobile qu'une grue à tour, observez la MK 140-5.1 à nouveau le plus grand modèle de la gamme. Et enfin, le Liduro Power Port – système de stockage de l'énergie ce qui est très utile lorsqu'il n'y pas de courant sur le chantier. Le système alimentera la 125K pendant l'exposition.

Ensuite, dirigez vous vers la zone EXT 5 et arrêtez vous au stand de **Montarent** qui adapte des grues Potain et autres grues à tour, à montage autonome sur des châssis 4x4. La compagnie fête ses 25 ans d'activité ce mois-ci et adore parler grues à tour – une visite obligatoire. La



Terex CTT 152-6



Liebherr 125 K



Montarent at work

porte à coté, se trouve **SNM** qui représente actuellement en France les grues à tour **Terex**. Pour des raisons d'espace et le nombre de constructeurs SNM représente, ne vous attendez vous pas à voir une grue à tour. Vous pourrez toutefois rencontrer des agents de chez Terex et il se passe beaucoup de choses avec le constructeur italien, il est donc très intéressant d'y faire un arrêt et d'échanger avec le personnel sur stand. Continuons vers **Zoomlion**, il se pourrait qu'il ait une machine exposée ou au moins une base permettant de voir une cabine et les commandes...etc. Finalement dirigeons nous vers **Sany** qui sera dans la même situation. Si

vous aimez discuter de grues à tour, **Everdigm** se trouve dans le hall 5a sur le stand Hyundai, mais ne vous attendez pas à rencontrer un expert en grues.

Liebherr MK 140-5.1

